
Dobrý den, 

Níže zasílám poptávané informace: 

Doplnění dokladů 2023: 

1.      Rozpis ubytovaných DogFriends kvalifikace Roudnice: 
Samostatně na pokoji: 
3 noci: Esa Muotka, Regin Reinhard, Anders Virtanen 
2 noci: Stránský, Košek 

Doprava: 1x spolu Muotka, Esa (FI), Virtanen, Anders (FI),  a 1x Reinhard, Regin (DK), 

2.      Michal Stránský cesťák Roudnice – Realizační tým dané reprezentace je vždy přítomen 
kvalifikačního závodu, aby si mohl vést evidenci a sledovat jednotlivé výkony možných 
reprezentantů. Klub vždy hradil náklady realizačního týmu (cesta, ubytování). 

3.      Pavel Košek cesťák Roudnice – viz bod 2. 

4.      Inga Jarv – 200 EUR – je běžnou praxí, že zahraniční rozhodčí nevydá Klubu žádný doklad, ale 
v komunikaci sdělí své podmínky. Inga Jarv má paušální platbu 100 EUR den, odposuzovala na 
Libereckých kvalifikacích 2 dny tedy 200 EUR. Aby měl klub doklady k vydaným platbám, 
zpracováváme jednotlivá vyúčtování. Což historicky nebylo vůbec vedeno. 

5.      Vilém Čekajle Liberec – Pokud by KRK doklady četl zjistil by, že Vilém Čekajle hradil 
ubytování rozhodčí Ingy Jarv v Liberci (hotel Valdštejn, razítko na dokladu přiložením u Vilémova 
vyúčtování) při KZ a pořadatel KZ zajistil ubytování 1 noc v Praze (hotel Wilhelm Praha Břevnov) 
vzhledem k odletu v pondělí. 

6.      Doklad Tachyon – soustředění JOAWC 
7 chatek x 2 noci, cena za chatku a noc 550,- Kč 
VIP x 2 noci, cena za apartmán a noc 800 Kč 

rozpis jednotlivých účastníků (reprezentantů) soustředění pro ubytování v chatkách tehdejší 
manažerka Štěpánka Řeholová neposkytla, reprezentanty ubytovávala přímo. 

Poskytla ale rozpis pro doklad, který s ubytováním na soustředění JOAWC souvisí (ale ten KRK 
asi nezajímal) z ubytování v Pyšelce. 
3lůžák Aneta Jiráčková, Aneta Řeháková, Lucie Kolaříková 
2lůžák Elena Hlobilová, Melaine Reiser, 
2lůžák Natálie Šišovská, Natálie Mlejnková 

7.      Katharina Fried Jakubčovice – viz vysvětlení v bodě 4. Dokladem je excelové vyúčtování, ve 
kterém je přiložen printscreen pro uchování informace. 

8.      Ubytování KZ Rožnov – Doklad je vystaven na 16360 Kč vč. Pobytové taxy (ne 15760 Kč). 
Ubytování na 2 noci. 

1.      Pokoj Kine Eimhjellen 

2.      Pokoj Petra Vyplelová 

3.      Michal Stránský 

4.      Pavel Košek 

https://kacr.info/judges/199
https://kacr.info/judges/131
https://kacr.info/judges/232


5.      Karel Havlíček 

9.      Holíková 155 Kč – Paní Holíková je Fyzioterapeut klasifikující naše Para závodníky. Minulý 
rok zdarma cestovala s naším realizačním PAWC týmem, aby mohla na místě poskytnou fyzio 
ošetření našim reprezentantům. 155,- je doklad z vlaku, kdy cestovala z domova na místo srazu 
výjezdu PAWC. Vše je napsané v excelovém vyúčtování včetně přiložené jízdenky z vlaky. 

10. Ubytování je v Pizza Express Kuželna (Trutnov), což je na dokladu uvedeno, jedná o pobočku 
firmy Pizza Express CZ Ltd., která má sídlo v Praze. 
Na dokladu je 1.9. jelikož byl 1.9. vystaven ze systému. 
Ubytování na 2 noci, 4 pokoje, se snídaní. 

1.      Pokoj Karel Havlíček 

2.      Pokoj Petr Dostál 

3.      Pokoj Alex Beitl 

4.      Pokoj Michal Stránský 

  

Oprávněnost čerpání nákladů 2023 (druhý dokument). 

Předně mne mrzí, jak KRK předjímá nehospodárnost členů výboru. Osobně mi přijde až 
nemorální hodnocení KRK, že členové výboru dostali proplacené cestovné a příspěvek na 
ubytování na akci, kde si dovolili i závodit. Pokud člen výbor vyúčtoval klubovou akci, plnil na ní 
své výborové povinnosti (součinnost s pořadatelem, prezence, ceny, vyhlašování, řízení repre 
sponzora, měření, převozy lidí a věcí, atd..), mrzí mne, že si této činnosti není KRK vědom. 

Na rozdíl od let minulých, kdy se finance čerpaly vždy v absolutní výši, VV přesně definoval 
parametry těchto vyúčtování (per rollam z 3.5.2023), přičemž si snížil sazbu za km z 8 Kč/km na 
3,5 Kč/km a namísto proplacení celé ceny ubytování (v předchozích letech často spojených s 
platbou za rodinné příslušníky apod.), stanovil pro své členy pouze příspěvek 1.000 Kč. Tímto 
krokem přispěl ke zlepšení hospodaření Klubu, které se po obrovské ztrátě roku 2022, drží již 
druhý rok významně v černých číslech, čehož si KRK musí být dobře vědoma. 

Věřím, že KRK chápe, že VV pracuje pro klub zdarma a neočekává že budou sponzorovat klub při 
cestách spojených s organizací klubových akcí. Tento úvodní komentář je paušální pro mnoho 
bodů definovaných KRK v tomto dokumentu. 

1. Kaniová Roudnice – viz úvodní komentář. 

2. Hudcová Roudnice – viz úvodní komentář. Nevylučuje se, že Alena Hudcová byla zároveň 
pomocníkem v pořadatelském týmu, dovolím si KRK připomenout, že jsme na poslední 
chvíli přidávali parkur pro vysokou účast závodníků, tedy každá ruka s pomocí se opravdu 
hodila. 

3. Svobodová Roudnice - viz úvodní komentář. 

4. Divišová Roudnice – viz úvodní komentář. 

5. Čekajle Roudnice - viz úvodní komentář. 



6. Hamšíková Roudnice - viz úvodní komentář. Komentář KRK k termínu doručení 
vyúčtování je nerelevantní. Členové VV mají i jiné povinnosti v životě, finanční rok nebyl 
uzavřen, tedy není důvod toto vyúčtování neakceptovat. 

7. Šebková Liberec – viz úvodní komentář 

8. Čekajle Liberec - viz úvodní komentář. 2598,- je (jak je zmíněno v komentáři pro první 
dokument) náklad za ubytování rozhodčí Ingy Jarv. A mimochodem, Vilém byl i mezi 
pomocníky akce samotné. 

9. Hamšíková Liberec - viz úvodní komentář. 

10. Svobodová Chropyně – viz úvodní komentář. Příspěvek na ubytování na akci je paušální. 
Pokud se rozhodne člen výboru spát na akci na ulici, je to jeho rozhodnutí, na příspěvek 
ale nárok má. Fakt, že je cesťák nahrán mezi doklady ve složce z měsíce prosince 
neznamená, že byl zaslán v prosinci. Konkrétně tento cesťák byl zaslán 29.5.2023, 
pravděpodobně jsem ho zapomněla nahrát z e-mailu na One-Drive a při kontrole dokladů 
na konci roku jsem ho doplnila. 

11. Hudcová Boleslav - viz úvodní komentář. 

12. Šebková Boleslav - viz úvodní komentář. 

13. Kaniová Jakubčovice - viz úvodní komentář. V mnoha případech klub hradil náklady 
spojené s akcí přímo, pokud toto bylo potvrzené – předané pořadatelem. To, že si 
zpracování výsledků objednal pořadatel u Terezy Kaniové není určitě překážkou. 

14. Svobodová Jakubčovice - viz úvodní komentář a komentář v bodě 10. Fakt, že je na 
klubové akce byla přítomna i rodinná příslušnice Evy Svobodové neznamená, že Eva 
nevykonávala své povinnosti z výboru. 

15. Divišová Jakubčovice - viz úvodní komentář. 

16. Hudcová Rožnov - viz úvodní komentář. Děkuji za upozornění, název akce na dokladu 
bude opraven. 

17. Divišová Rožnov - viz úvodní komentář. 

18. Kukla Rožnov – viz komentář v bodě 13. Pořadatel předal doklad k přímému proplacení, 
vše je v rámci pořadatelovi nabídky započítáno (viz Hospodaření Klubu, akce Rožnov, 
řádek časomíra, kdy pro tento náklad zaslal pořadatel dva doklady (zapůjčení a 
technické zajištění s převozem; tedy 8000 + 5920). Cenu služby, kterou si pořadatel 
domluvil s panem Kuklou klub nerozporuje vzhledem k tomu, že vše bylo v souladu 
s nabídkou pořadatele na organizaci této akce. Fakt, že byl použit vyúčtovací soubor 
neznamená, že rozpad této částky musel být poskytnut. 

19. Čekajle Rožnov - viz úvodní komentář. Děkuji za upozornění s názvem akce, bude 
opraveno. Pokud se pan Čekajle rozhodl vyúčtovat méně km než je celková délka cesty, 
Klub mu děkuje. 

20. Hamšíková Rožnov - viz úvodní komentář. 

21. Stránský Trutnov – pokud není KRK známo, TL se vždy účastní MČR, které je zkouškou 
reprezentačního týmu pro MS, pro reprezentační tým je tento závod v přípravě na MS 
velice důležitý. 



22. Hamšíková Trutnov - viz úvodní komentář. 

23. Hudcová Trutnov - viz úvodní komentář. 

24. Kaniová Trutnov - viz úvodní komentář. 

25. Čekajle Studenec Para – nerozumím na jakém základě vyhodnotil KRK, že se jedná o 
neoprávněné vyúčtování ubytování, když Vilém jel za výbor zajistit MČR Para do 
Studence z Českých Budějovic. 

26. Hudcová Liberec – ano je. Alena Hudcová zajistila transport a předávání na místě 
fanouškovské kolekce pro MS, přičemž merchandising přinesl zajímavé příjmy do 
rozpočtu Klubu agility. Zde bych ráda zmínila, že konkrétně se zajištěním fanouškovské 
kolekce měla Alena Hudcová mnohem více výdajů (jednotlivá předávání, vyzvedávání od 
dodavatele, atd.), které se Klubu rozhodla nevyúčtovat. Na rozdíl od KRK, jejíž členové 
žádali vstup na MS za účelem kontroly zdarma, si zajistila vstupenku na své náklady, aby 
na místě rozdala cca 200 fanouškovských triček. 

Těší mne, že KRK kontroluje hospodaření a oprávněnost výdajů, ale je trochu zarážející, že roku 
2022, který skončil s velkou ztrátou, se pozornost nevěnovala (a to ani konkrétním podnětům 
z výboru). Věřím, že do konce září obdržíme odpověď na prosbu VV ve věci vyúčtování vratné 
kauce pana Maška. 

Odpovědi na Váš e-mail budou zveřejněny na webových stránkách Klubu.  

Přeji hezký zbytek dne, 

Lucie 

 S pozdravem, 

Lucie Šebková 

lucie.sebkova@klubagility.cz 

+420 602 245 306 
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